
Referat til studenthovedstaden 

 

Sted:  OsloMet – Campus Pilestredet, Pilestredet 52 rom A 122 

Tid:  01.11.2023 kl. 1630-1830. 

 

Tilstede på møtet: 

Leder av Velferdstinget i Oslo og Akershus, Karl Magnus NCD Nyeng 

Leder av Studentparlamentet ved UiO, Elisabeth Hoksmo Olsen  

Leder av Studentparlamentet ved OsloMet, Henriette Bøe  

BI Studentorganisasjon, Sindre Aamodt 

Representant fra Studentrådet ved PHS, Solveig Vollset 

Leder av Det Norske Studentersamfund, Petter Sæterøy 

Representant fra OSI, Truls Vestnes 

Studentlivskoordinator på OsloMet, Ivar Bjørland  
Rådet for de mindre, Yosef Ihdego 

 
Observatør, Oliwia Skowron, samarbeidsansvarlig i Velferdstinget og på vegne av Rådet for de mindre 

Observatør fra Organisasjonen for Norske Fagskolestudenter, Thea Tuset 

 

 

 

1) Valg av møteleder og referent 

a) Godkjent møteleder: Karl Magnus  

b) Godkjent referent: Henriette Seim  

 

2) Godkjenning av innkalling og dagsorden  

Forslag til vedtak: Innkalling og dagsorden godkjennes. 

Vedtatt 

3) Bli kjent-runde 

Alle introduserer seg selv.  

 

4) Orienteringsrunde og erfaringsutveksling 

DMH – har hatt nominasjonsmøte for de mindre, det dukket opp ti personer. Det ble valgt nye 

representanter til å sitte i Velferdstinget 2024. Har også valgt til SH, Yosef skal sitte fast mens den 

andre plassen skal gå på rullering.  

OsloMet – driver med valg akkurat nå. Har avsluttet still-perioden, og åpner nå stem-perioden. Har 

41 kandidater til 21 faste plasser.  

Skal skape ett nytt campus på Romerriket, studentparlamentet har begynt samtale med Lillestrøm 

kommune for å få studentene mer synlig i bybildet.  

Velferdstinget har laget en resolusjon om ekspressforbindelse mellom Oslo og Lillestrøm.  

 

Det blir stilt spørsmål til valgoppslutning og folk som stemmer.  

OsloMet pleier å ligge på 4% 

UiO ligger på 11,5% 

MF har to valg i året, velger studentrådet i to omganger.  

 

OSI sliter med å få plass til alle. Har jobbet med å få opp de mer alternative idrettene.  

 

DNS har begynt å planlegge fadderuka – spør om folk til å arrangere festival.  

 



 

 

 

5) Oppfølging av byrådsplattformen  

Hammersborgerklæringen kom i forrige uke.  

 

Kommentarer fra folk i møtet:  

- Pris på ruterbillett // det er lovpålagt at studentbilletten skal være minimum 40%. 

- Fikk ikke satt opp aldersgrensen på studentbillett 

- Det blir kommentert studentmelding // hvordan denne blir seende ut vil ha mye å si // vi 

inviterer byråd og ansatt person til starten av våren 2024.  

 

Karl Magnus spør om de som er til stede vil være med på en felles uttalelse til f.eks. AvisaOslo. Denne ble 

sendt ut på mail, frist for å signere er mandag 6.11 kl 12. 

 

6) Organisasjon for Norske Fagskolestudenter (ONF) 

Thea fra ONF orienterer om problemstillinger knyttet til fagskolestudentene.  

Trenger SiO velferdstilbud nettbasert da mange ikke oppholder seg i byen de studerer og betaler 

semesteravgift til.  

Mange studerer desentralt – kobling til samskipnaden // kan ikke differensiere semesteravgift.  

Arbeidsliv – kommunal- og fylkeskommunalsektor. 

Øke aldersgrense generelt (kollektivt spesielt). 

Synlighet på kompetanse man sitter på etter endt utdanning.  

Synlighet av fagskole som en gruppe i samfunnet.  

Karriereveiledning i kommune og fylke. 

Fagskole er finansiert av fylkeskommune i forhold til universitet og høgskole som er finansiert av 

staten.  

Økonomisk støtte til hjemmet som fagskolestudent.  

Opplæring av sosialt og hva de kan engasjere seg i.  

 

7) Dato og sted for neste møte 

Venter til januar med neste møte og prøver oss på ett møte på kommunen.  

 

8) Eventuelt 

 


